

Addendum # 1

The purpose of this Addendum No. 1 below hereto is to provide answers to questions raised and to confirm certain additions/changes/information all of which form part of the above referenced Request for Information (RFI).

Questions and answers as sub-bullets

1. Can Government of Canada please provide shapefiles of the AOIs listed in Annex A Statement of Work (Draft) 2.0 Availability?
 - a. One of the purposes of this RFI is to establish what Geodata is available for various Canadian cities in order to help guide potential, future, procurement of data. Therefore, the Communications Research Centre Canada is not currently able to provide shapefiles of the Areas of Interest.
2. In order to participate to this RFI, is it mandatory to created an account with SAP Ariba?
 - a. No it is not mandatory
3. While trying to create an SAP Ariba account, it seems to be asking for a DUNS number (as a mandatory input). Our firm does not have such number. We have been doing business with CRC/ISED for many years, so we are wondering if this a mandatory input.
 - a. No it is not mandatory
4. Our understanding is that the submissions are to be sent to this email address and not via the website. Could you please confirm?
 - a. Yes, the submission must be sent to the email address crcbidreceiving-receptiondesoffrescrc@ised-isde.gc.ca
5. Would it be possible to get an editable version of the pdf file where the specifications/questions are defined (see attached)?
 - a. Yes it is possible by emailing the request to crcbidreceiving-receptiondesoffrescrc@ised-isde.gc.ca
6. Or is it ok if we copy the questions from the pdf file, paste them in a Word document, and then share our answers/proposal as a pdf version of the Word document?
 - a. Yes that is your choice.
7. Our firm would like to request a 2 week extension for tender RFI Geospatial Data (CRC112622).
 - a. No, the Communications Research Canada will not extend the RFI process.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT RFI REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT

Le but de cet addenda #1 ci-dessous du présent règlement est de fournir des réponses aux questions soulevées et de confirmer certains ajouts / modifications / toutes les informations qui font partie de la Demande de Renseignements (DR) référencée ci-dessus.

Questions et réponses en forme de sous-balles

1. Est-ce que le Gouvernement du Canada peut fournir des fichiers de formes des endroits d'intérêt énumérés dans la section 2.0 (disponibilité) de l'annexe A (Ébauche de l'énoncé de travaux)?
 - a. Un des buts de cette DR est d'établir la disponibilité des données géospatiales pour divers villes Canadiennes pour aider à guider un achat, future, potentiel. Donc, le Centre de Recherche sur les Communications Canada ne peut, présentement, pas fournir les fichiers formes des endroits d'intérêt.



2. Est-il nécessaire de créer un compte SAP Ariba pour participer à cette DR?
 - a. Non, ce n'est pas nécessaire.
3. Lors d'un essai de création d'un compte SAP Ariba, il semble demander un nombre « DUNS » (en temps qu'entrée obligatoire). Notre firme n'a pas un tel nombre. Nous faisons affaire avec CRC/ISDE depuis plusieurs années, est-ce que cette entrée est obligatoire?
 - a. Non, ce n'est pas obligatoire.
4. Notre compréhension est que les soumissions doivent être envoyées à l'adresse électronique suivante et non à travers du site web. Pouvez-vous confirmer?
 - a. Oui, la soumission doit être envoyée à l'adresse électronique crcbidreceiving-receptiondesoffrescrc@ised-isde.gc.ca
5. Est-il possible d'obtenir une copie éditable du fichier pdf ou les spécifications/questions sont définies (voir attaché)?
 - a. Oui, il est possible en envoyant la demande à crcbidreceiving-receptiondesoffrescrc@ised-isde.gc.ca
6. Ou, est-ce acceptable si nous copions les questions du fichier pdf, les collés dans un fichier Word, et ensuite partager nos réponses/propositions en temps que pdf du fichier Word?
 - a. Oui, c'est votre choix.
7. Notre firme aimerait demander une extension de deux semaines au processus DR pour données géospatiales (CRC112622)
 - a. Non, le Centre de Recherche sur les Communications Canada n'étendra pas la date limite de la DR.